
Dokument č. 4 k bodu 9. Programu

Správa revíznej komisie Spolku bývalých urbarialistov, 
pozemkové spoločenstvo, Martin.

Zhromaždenie 13.04.2024

Vážení podielnici,
  
dovoľte mi, aby som Vás v mene revíznej komisie Spolku bývalých urbarialistov privítala na 
dnešnom zhromaždení a oboznámila Vás so správou revíznej komisie za rok 2023.
V  prvom rade by som Vás chcela ubezpečiť, že RK bola v  minulom roku plne aktívna a 
podieľala sa na všetkých spoločných rokovaniach výborov Urbáru Martin p.s. (UMT) a Spolku 
bývalých urbarialistov (SBÚ), ktoré boli súčinné. Na týchto rokovaniach sme viedli kolektívnu 
diskusiu a  vzájomne sa snažili nájsť riešenia rôznych neľahkých úloh a  situácií, aby sme 
úprimne a  s  čistým svedomím zveľaďovali majetok pôvodných vlastníkov a  ich právnych 
zástupcov v súlade s prírodou a ochranou našich lesov.
RK má plné právo kontroly a na základe podaných podnetov koná. V minulom roku sa jednalo 
hlavne o kontroly vyplácaných podielov a následnom do hľadávaní dokumentov potrebných 
k nezrovnalostiam týkajúcich sa vyplácaných podielov následkom dedičských konaní. Týmto 
by som chcela osloviť aj Vás milí podielnici, je veľmi dôležité nahlasovať včas skutkový stav 
po prebehnutých dedičských konaniach, aby sme sa vyhli a zminimalizovali nezrovnalosti v 
mnohých prípadoch týkajúcich sa spätne aj niekoľkých rokov.
V  roku 2023 revízna komisia vykonala ďalšie kontroly zamerané na finančnú hotovosť v 
pokladni a  vedenie účtovníctva. Tieto kontroly boli vykonané so zameraním na správnosť 
zaúčtovania finančných položiek , výplatu nájomného (podielov) a následne zmeny stavu na 
bežnom účte v Slovenskej sporiteľni, a.s. v Martine.

Stav pokladne k 31.12.2023      ...............    2047,40 Eur
Stav na bežnom účte k 31.12.2023  ......     24.431,44 Eur

Pri týchto kontrolách neboli zistené žiadne nedostatky.
Príjmy SBÚ v uvedenom období pozostávali výlučne z úhrad nájomného Urbáru Martin, p.s. a 
zo splátok dlžnej čiastky podielnika v hodnote 300 Eur.
Výdavky SBÚ v  uvedenom roku boli výlučne týkajúce sa úhrad nájomného (podielov) a 
poplatkov v banke. Iné výdavky nie sú evidované.

Vážené dámy, vážení páni,

Revízna komisia oceňuje v roku 2023 súčinnosť orgánov UMT a SBÚ a spolupodieľanie sa na 
vzájomných výboroch, na ktorých zastupuje Vás milí podielnici. Snaží sa úprimne 
reprezentovať tradičné hodnoty zakladateľov nášho spolku.

Taktiež by som chcela všetkým Vám pripomenúť, že každý jeden člen (podielnik) má právo 
podávať návrh týkajúci sa SBÚ a kedykoľvek sa obrátiť na revíznu komisiu SBÚ v prípade 
akýchkoľvek nejasností z Vašej strany.



Dovoľte mi na záver vysloviť poďakovanie mojim kolegom, ktorí sa podieľali v minulom roku a 
nie len v ňom,  na zveľadení našej vzájomnej spoločnej cennosti akou sú práve naše lesy a tiež 
Vám milí podielnici za prejavenú dôveru. Snažme sa naďalej nenarušovať prírodu, zlepšovať 
stav nášho majetku a reprezentovať tradičné hodnoty nášho spolku.

Ďakujem.

Revízna komisia  SBU:

Jana Hlavajová
predseda RK SBÚ Martin

Martin Malek Bc.
člen RK SBÚ Martin

V Martine 1. 3. 2024

Jana Hlavajová
predseda RK SBÚ Martin


